

Referat

Møte:	Ungdomsrådet i Vestre Viken
Møtedato:	18.12.25
Tidspunkt:	1700-1900
Sted:	Grønland 32, Marienlyst
Inviterte:	Fra Ungdomsrådet Vestre Viken: Silje Crosby, Sarah Krogh, Elenor Iversen, Andreas Rollheim Melby, Caroline Øhrn, Asli Ay Koordinatorer Vestre Viken: Kurt Kleppe Josefsen, Anne-Lise Kristensen Forfall: Hanan Murad

Sak	Sak
51_25	Godkjenning av innkalling
52_25	Godkjenning av referat UR 20.11
53_25	Innkomne saker/saker til orientering • Foreløpig protokoll BU VV • Status Finnannonser • Status møter • Status sosiale medier • Status "introduksjon for nye medlemmer" • Organisasjonskart • Henvendelse fra BUPA (tas på januarmøtet) • Ernæringsstrategi • Endret navn på Nasjonal kompetansetjeneste for alvorlige, komplekse psykosomatiske tilstander..... Kommentarer/vedtak: • Foreløpig protokoll BU VV ○ Kloge valg. Ungdomsrådet kan gjerne bli med på folkemøtene sammen med Brukerutvalget. • Foreløpig protokoll BU HSØ ○ Ingen kommentarer • Status Finnannonser ○ Status tas til orientering

	• Status møter ○ Neste møte blir 29. Januar. Forslag til møtedato legges frem for dette møtet • Status sosiale medier ○ Kort status • Status “introduksjon for nye medlemmer” ○ Alle må lese igjennom før det tas opp i neste møte i januar • Organisasjonskart • Henvendelse fra BUPA ○ Tas på januarmøtet • Ernæringsstrategi ○ Evnt diskusjon tas i januar • Endret navn på Nasjonal kompetansetjeneste for alvorlige, komplekse psykosomatiske tilstander..... ○ Ingen kommentarer i forhold til navnet
54_25	Ungdomsseminaret Kommentarer/vedtak: Det er ønske om å få til et eget ungdomsseminar i slutten av april. Fokus er på psykisk helse. Det er ønske om å arrangere et tilsvarende til høsten med fokus på somatikk. Koordinator tar dialog med BUPA om aktuelle rom og dager. Det er ønsket med deltakere både BUPA, VOPA og PHR. Tema • Hva er viktig for barn og unge på sykehus • Hvorfor er det viktig at UR trekkes med • Hva er ungdomskortet og hvorfor? Ellers er det en stor internasjonal konferanse i Oslo i mars. Aktuelt at UR deltar også på sitebesøket i mars. • Lag standmateriell. • Rollup • Merch Koordinator snakker med UR på Østfold om merch og deres erfaringer.
55_25	Ungdomskortet Kommentarer/vedtak:

	Hvordan og hvor skal vi spre disse? Ha stand er et godt virkemiddel for å spre ut. Stand på det enkelte BUP Også skjermene
56_25	Arbeidsgruppene Hvordan revitalisere disse, og hvilke ønsker vi å jobbe med? • Overganger • Første møte med spesialisttjenesten • Nettsider for unge Kommentarer/vedtak: Gruppene vil bestå av • Overganger; Elenor, Andreas • Første møte med spesialisttjenesten; Silje, Sarah • Nettsider for unge; Caroline, Asli Saken tas videre opp i januarmøtet
57_25	Møteplan 2026 Forslag til møteplan leveres på møtet. Tas opp i januarmøtet 29. Januar 1700-2000 19. Februar 1700-1900
58_25	Faglig samarbeid for barn og unge Kommentarer/vedtak: Silje har gått inn som erstatte for Ayse i FSU. Det er også behov for erstatte for Hanan. Nye personer FSU – Silje. Vi velger å ikke utnevne to personer. Prosjektoppfølgingsmøte - Caroline - (Elenor) Fact UNG – Silje (i tillegg til Elenor)
	Eventuelt Kommentarer/vedtak: Digisats Hvordan kan Ungdomsrådet inkluderes. Snakk med Ida. VIP

	Avventer litt. Usikker på hvor tiltakeg går. Felles møte med BU 9 juni kan være aktuelt for felles møte. Tema: Hvilke felles områder jobber vi med? Overganger, ambulanse Ny områder for Ungdomsrådet? Kommunikasjon – samvalg – ungdomshelse Oppfølging av brukerundersøkelsen Rus og psykiatri unge Sosiale aktiviteter i egen regi (ikke VV regi) Ut å spise Filmkveld To ganger i halvåret Oppfølgingsmøte med barne- og ungdomsavdelingen. Statusmøter i avdelingen? Kurt snakker med Heidi og Mariann
--	--